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Yttrande Återlämnande av markanvisning från 
Göteborgs Egnahems AB samt 
direktanvisning till Framtiden Byggutveckling 
AB för uppförande av bostäder på 
Hjällboplatsen 
Yttrandet 
Det finns en fördel i att Framtiden byggutveckling kan ta ett helhetsgrepp för området. 
För de bostäder som i markanvisningen inte har en specificerad upplåtelseform förväntar 
vi oss att Framtidenkoncernen i så hög grad som möjligt verkar för att dessa ska utgöras 
av den upplåtelseform som det råder underskott på i närområdet i enlighet med stadens 
mål om blandade upplåtelseformer och att bryta segregationen. Vi ser det även som 
positivt om man väljer att även prova nya modeller såsom hyrköp. 
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